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OBEC  DEŠTNICE 

 

ZÁPIS Č. 7/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Deštnice, 

které se uskutečnilo dne 18.10.2023 od 17:00 hod. v místním pohostinství 

 

Přítomno:         5       členů zastupitelstva obce (viz. prezenční listina) 

Nepřítomno:    2        členové zastupitelstva obce   (p.Fencková, p. Henych-omluveni) 

 

Hosté:                 0     (viz. prezenční listina) 

Občané:             15    (viz. prezenční listina)  

 

 

Program:  

1.   Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

2.   Kontrola minulého usnesení 

3.   Okna KD 

4.   Dílčí přezkoumání hospodaření obce za r. 2023 

5.   Cetin – optické sítě 

6.   Stav účtů obce  

7.    

8.    

9.   Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

10. Závěr 

 

Starostka přivítala členy zastupitelstva obce a občany obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 

usnášeníschopné. 

 

Provedením zápisu pověřila: p. Neudorfskou M. 

Ověřovateli zápisu byli určeni: p. Kopřiva, p. Benešová 

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE: 

 

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

 

Starostka přečetla program dnešního zasedání. 

Doplnění:  

• 7. Rekonstrukce koupelny v bytě č. 05 

• 8. Žádost o příspěvek na automobil pro dětský domov v Žatci 

 

Připomínky, diskuse:  

Pro přijetí programu zasedání hlasovalo:    5     členů zastupitelstva obce. 

Proti……………………………………… 0     členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se hlasování……………………… 0     členů zastupitelstva obce. 

Usnesení č. 1/7/2023:  ZO schvaluje Program dnešního zasedání zastupitelstva obce. Ke každému bodu 

bude diskuse.  

 

2. Kontrola minulého usnesení 

Starostka přečetla minulé usnesení a informovala o provedených úkonech z minulého zasedání. 

 

Připomínky, diskuse:----------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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3. Okna KD 

Starostka informovala, že již proběhla výměna oken na sále KD a zbylých oken v KD. Nyní se dokončuje 

začištění oken a tím bude tato stavební akce ukončena.  

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

4. Dílčí přezkoumání hospodaření obce za r. 2023 

Starostka informovala, že 4.10.2023 proběhlo dílčí přezkoumání hospodaření obce Deštnice za rok 2023.  

Sdělila, co kontrolní skupina z krajského úřadu přezkoumávala. Závěr přezkoumání bez zjištěných chyb a 

nedostatků.          

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

5. Cetin – optické sítě 

Starostka sdělila, že společně s p. místostarostou a p. Bůchou měli jednání s projektantem f. Cetin, který řeší 

projektování optické sítě pro obec Deštnici. V průběhu projekční činnosti budou jednotliví projektanti 

komunikovat individuálně se všemi, kterých se stavba bude týkat. Sdělila bližší informace.    

 

Připomínky, diskuse:  

P.Kolář -Kdo to vymyslel? Víte vůbec o co se jedná? pro takovou vesnici je to kravina. Vím o čem mluvím. 

Starostka - oslovila nás firma, která nabízí, že nám zavede optické sítě a zcela zadarmo. 

P.Kolář - nenechte se opít rohlíkem, nic není zadarmo. Všechno rozkopou. 

Starostka - nebudou kopat budou dělat protlaky a zatím o ničem nerozhodujeme, jde pouze o informaci, že 

nám byla učiněna taková nabídka a zpracovává se projekt. 

P.Kolář - ale! a jako to udělají? Vy to třeba nevíte ale já stále ještě mám živnost na telekomunikační sítě a 

opravdu vím o čem mluvím. Je to, jak říkám zbytečná kravina, ničemu to nepomůže. 

Starostka vyzvala p. Bůchu aby se vyjádřil. 

P.Bůcha - technologie jdou stále dopředu a jednou budeme muset na optiku přejít a pokud máme možnost to 

mít zadarmo, byli bychom hloupí toho nevyužít. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

6. Stav účtů obce 

Informuje, že na účtu KB je k dnešnímu dni 1.041.242,55 Kč, na účtu ČNB 987.739,19 Kč. Celkem tedy má 

obec na účtech finanční prostředky ve výši 2.028.981,74 Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ------------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

7. Rekonstrukce koupelny v bytě č. 05 

Starostka informuje, že v bytě č. 05 je koupelna ve špatném stavu. Sdělila, že oslovila p. Kopřivu, zda by 

obci vypracoval cenovou nabídku. Sdělila bližší informace.   

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí rekonstrukcí koupelny v bytě č. 05 v budově OÚ. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        5    členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0    členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členů zastupitelstva obce   

Usnesení č.2/7/2023: ZO schvaluje rekonstrukci koupelny v bytě č. 05 v budově OÚ. 
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Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s provedením rekonstrukce koupelny p. Kopřivou Petrem.  

Výsledek hlasování: 

Pro:        4    členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 1   člen zastupitelstva obce  p. Kopřiva Petr 

Usnesení č.3/7/2023: ZO schvaluje provedení rekonstrukce koupelny p. Kopřivou Petrem  

 

8. Žádost o příspěvek na automobil pro dětský domov v Žatci 

Starostka informuje, že se na obec obrátila p. Marková za f. Kompakt s žádostí o pomoc v projektu na 

sociální automobil pro dětský domov v Žatci. Sdělila, že již v minulosti obec přispěla na automobil pro 

Klokánek. Sdělila, jaké možnosti reklamních ploch jsou a že je možná pomoc v jakékoliv výši od 5.000,- 

Kč.  

 

Připomínky, diskuse:  

Starostka navrhuje příspěvek ve výši 10.000,- Kč 

P.Benešová k. - i já jsem pro příspěvek ve výši 10.000,- Kč 

ZO bere na vědomí podané informace . 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s příspěvkem na projekt sociální automobil pro DD Žatec ve 

výši 10.000,- Kč. 

Výsledek hlasování: 

Pro:         5   členů zastupitelstva obce. 

Proti:   0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  0   členů zastupitelstva obce   

Usnesení č.4/7/2023: ZO schvaluje spoluúčast ve výši 10.000,- Kč bez DPH na projektu „Sociální 

automobil pro DD v Žatci“ 

 

9. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse  

 

• Jízdní řády od 10.12.2023 – vlaky, autobusy 

 

Starostka informovala o plánovaných změnách v jízdních řádech vlaků a autobusů od 10.12.2023. Podala 

bližší informace a sdělila, že nové jízdní řády budou k dispozici na OÚ.   

 

Připomínky, diskuse:  

P.Staňková - linka zřejmě bude fungovat neboť VALEO na provoz přispívá 500.000,- Kč 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

• Dotace na péči o válečné hroby 

 

Starostka informovala, že byla vyhlášena dotace na zabezpečení péče o válečné hroby. 

 

 

Připomínky, diskuse:  

P.Krausová - když už chcete investovat peníze na úpravu pomníků, bylo by hezké kdyby aspoň 2x do roka k 

nim byla položena kytička. 

Starostka – byl podán návrh, abychom přemístili pomník v Sádku na jiné místo. 

P.Krausová - a to jako kam? 

Starostka - ke kapličce a místo něho bychom u dětského hřiště postavili pergolu. 

P.Krausová - u kapličky to bude vypadat! Ten pomník už se stěhoval asi třikrát! A co naše pergola o té už se 

vůbec nemluví. 

Starostka - samozřejmě okolí u kapličky by se upravilo a pomník by nestál u popelnic. S pergolou u vás je 

problém, nevlastníme tam pozemky a potřebujeme písemný souhlas vlastníka, který je nyní v nemocnici. 

P.Krausová - asi jste měli s majitelem jednat dřív. 
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Starostka - než jsme zajistili cenovou nabídku a vše prošlo zastupitelstvem, vlastník pozemku onemocněl. 

To jsme opravdu dopředu nemohli tušit. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

• Porucha VO v obci Deštnice 

 

Starostka seznámila se situací, ohledně poruchy veřejného osvětlení v Deštnici. Požádala občany o 

trpělivost. 

 

Připomínky, diskuse: --------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

• Dotazy, příspěvky občanů 

 

P.Krausová - a co ta silnice v Sádku. Ta je jako hotová? 

Starostka - tato akce nebyla v naší režii ale přesto tak jsem ve spojení s p. Šilerovou. Už jsme spolu jednali, 

sama jsem upozorňovala na nedostatky (neuklizený materiál, a při výjezdu z obce před zatáčkou znečištěná 

nová komunikace asfaltovými hroudami a to samé u výjezdu na hlavní komunikaci) a je to jen na nich, jak 

s touto informací naloží a co budou dělat pro nápravu. 

P.Krausová - díky mne se opravila před lety silnice u Hlaváčů. Stálo to hodně peněz a udělali to špatně, 

silnice se propadá a prorůstá trávou. Bylo by možné v příštím roce zajistit opravu těchto míst? 

Starostka – dáme si do plánu a pokud finanční situace dovolí, opravíme v příštím roce.  

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

P.Kolář - z čí iniciativy se tak špatně opravila hlavní silnice v |Deštnici? 

Starostka – toto naše akce nebyla, hlavní komunikace je ve správě SÚÚS, takže tuto opravu zajišťovali sami 

P.Kolář  - a to jako myslí vážně? To je k ničemu a o ničem. 

Starostka - zkusím kontaktovat p. Prokůpka a dojednat nějakou lepší opravu. Je mi známo, že příští rok by se 

tato komunikace měla také dělat nová v určitém úseku, tak uvidíme.  

 

10. Závěr 

Starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním zasedání.  

Jednání bylo ukončeno    17.55  hod. 

 

 

Zapsala: p. Neudorfská M.  

 

 

 

Ověřovatelé  zápisu:              p. Benešová Kateřina   podpis      ……………………….  

 

 

 

 

                                               p. Kopřiva Petr              podpis      ...................................… 

 

  

 

 

   

Starostka obce                       p. Vokurková Lucie               podpis      ……………………….   

 

 


